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- Kandyduj c do sejmu, chcia-
abym wykorzysta  swoje do wiad-
czenie zdobyte podczas 15-letniej 

pracy na rzecz spo eczno ci lokal-
nej

- Wietrz  wspania y sukces dla 
PSL, a by oby to 10+2  

- Troch  a uj , e jestem sama 
z Kukiz’15, ale czuj  si  rewelacyj-
nie, ludzie s  sympatyczni, atmos-

fera równie .

- Wówczas, kiedy stowarzyszenie 
Kukiz’15 musia o podj  decyzj , 

e b dziemy startowali w formule 
KW PSL, a nie koalicji 

. - W sprawach programo-
wych nie by o zasadniczo rzeczy 
trudnych. Troch  dyskusyjna by a 
kwestia powszechnego referendum 
i obni enia progu wa no ci referen-
dum. Za to zgadzamy si , e wybór 
Prokuratora Generalnego w wybo-
rach powszechnych stanowi istotny 
post p w demokratyzacji ycia. Mieli-
my za to pe n  akceptacj  naszego 

postulatu - emerytury bez podatku

- Jeste my realistami. Tam, gdzie 
mo na by o si  porozumie , mamy 
kandydata, za  w wielu miejscach 
popieramy kandydatów KO

- Jako prezes gminnego zarz du 
PSL w Czajkowie s dz , e b d  
dzia a a wspieraj co, poniewa  
w swoim rodowisku jestem dobrze 
rozpoznawalna z uwagi na ró norak  
dzia alno  spo eczn . Szerokie jest 
grono ludzi, z którymi wspó pracuj , 
i s dz , e doceni  moj  aktywno , 
ale pracujemy dla ca ej dru yny
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- Nasza lista sk ada si  z 23 kan-
dydatów, w tym 11 kobiet -

. - W du ej mierze s  
to osoby zwi zane z samorz dem, 
bowiem chcieli my, eby to nie byli 
ludzie przypadkowi. S dz , e czeka 
nas historyczna chwila powrotu Lewi-
cy do polskiego parlamentu

- Mo emy si  ró ni , mo emy 
si  spiera , ale nie mo emy si  nie-
nawidzi . Porozumienie jest zawsze 
mo liwe, kiedy polityk  konfrontacji 

zast pimy kultur  dialogu

- Nasze spo ecze stwo jest coraz 
starsze, dlatego uwa am, e Lewica 
powinna pok oni  si  nisko seniorom, 
którzy potrzebuj  naszego wsparcia 

- Na pewno nie zlikwidujemy 
programu 500+, bo jest to program 

dobry -  
Pracuj c w samorz dzie, mia am 
okazj  wprowadza  ten program 
i wiem, e jest potrzebny. Natomiast 
przywrócimy wysoko  emerytur mun-
durowych.

- Pan Miko ajczyk ma czteroletnie 
do wiadczenie pracy w senacie, co 
ju  na starcie jest du ym handicapem. 
Ja nie mam takiego do wiadczenia, 

lecz wszystkiego mo na si  nauczy . 
Wiem, e jest bardzo aktywnym sena-
torem, cz sto bywa w terenie, ch t-
nie spotyka si  z lud mi, konsultuje 
wdra anie ró nych ustaw. Doceniam 
to, e w poprzednich wyborach do 
senatu zdoby  prawie 47 tys. g osów, 
ale wówczas by o czterech kandyda-
tów i pozostali trzej zdobyli wi kszo  
g osów. Teraz jest nas dwoje… Je eli 
dojdzie do dyskusji mi dzy nami, to 
licz  na merytoryczn  wymian  zda , 
na kultur  dialogu i spieranie si  na 
argumenty. 
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